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باشگاه پرسپولیس همچنان در شوک از دست دادن اوسمار ویرا سرمربی 
برزیلی خود است. همان طور که پیش از این در خبرها داشتیم مدیریت 
باشگاه انتظار نداشت اوسمار بعد از نشست های متعددی که با آنها 
داشـــت و ارائه برنامه کامل در کنار لیســـت مازاد و خرید تیم به یکباره با 
چند باشـــگاه خارجی وارد مذاکره شـــود. با این حال درویش همچنان 
امیدوار اســـت که اوســـمار پیشـــنهاد ادامه کار در پرســـپولیس را رد نکند 
و حتـــی حاضر شـــده قرارداد مالی او را نیـــز تا حدی )حدود یکصد هزار 
( افزایش دهد. مساله دیگر اینکه آنها از عدم صداقت مرد برزیلی هم  دلار
دلخور هستند. از این جهت که این مربی در نشست های خود با درویش 
به هیچ وجه در مورد پیشـــنهاد تیم های دیگر صحبت نکرده و تنها مانع 
برای ادامه کارش در پرسپولیس را بیماری همسر خود عنوان کرده است. 

   دایی؛ گزینه اول جانشینی اوسمار
رضا درویش از زمان حضورش در پرســـپولیس در هر مقطع که احســـاس کرده 
کره شـــده اســـت.  تیمـــش نیـــاز به ســـرمربی جدیـــد دارد با علی دایی وارد مذا
مساله ای که البته خودش آن را رسانه ای نمی کرد بلکه دایی در گفت وگوی چند 
ماه اخیر خود مدعی شـــد درویش در تابســـتان سال گذشته و زمستان امسال 
)نیم فصل( به وی پیشنهاد حضور در پرسپولیس را داده است. ماجرایی که 
با جدایی احتمالی اوســـمار باز هم تکرار شـــده است. اینکه دایی می تواند در 
پرســـپولیس مربیگری کند یا نه مســـاله اصلی به حساب می آید؛ چراکه هر دو 
طرف )دایی و درویش( علاقه مند به همکاری در باشـــگاه پرطرفدار هســـتند. 
گفته نماند مطرح شدن نام دایی برای هدایت پرسپولیس در فضای مجازی  نا
چندان با استقبال هواداران این تیم همراه نبوده؛ چراکه آنها دوست ندارند تیم 
محبوب شان به دوران قبل از حضور برانکو ایوانکوویچ در این باشگاه برگردد. 

   معرفی چند گزینه به باشگاه 
مساله پایان کار اوسمار با پرسپولیس اگرچه در دو سه روز اخیر برای مسئولان 
این باشگاه جدی شده اما برخی ایجنت ها از این موضوع تقریبا مطلع بوده و از 
این رو گزینه های مدنظر خود برای مربیگری را به مسئولان باشگاه معرفی کرده 
کره ای با آنها انجام نشده است. حتی با  بودند. گزینه هایی که البته هیچ مذا
مربیانی مثل دراگان اسکوچیچ و پتر شگرت هم که در رسانه ها از آنها نام برده 
کره ای حتی با ایجنت آنها از سوی پرسپولیسی ها انجام  شده بود نیز هیچ مذا
یادی توسط ایجنت های مختلف  نگرفته است. در کنار این نام ها، اسامی ز
به باشگاه پرسپولیس معرفی شده است. درحالی که درویش همچنان منتظر 
روشـــن شـــدن وضعیت نهایی اوسمار و البته علی دایی است و درصورتی که 
گفته نماند که این  از آنها ناامید شود به سراغ گزینه های دیگر خواهد رفت. نا
سیاست درویش در فصل نقل و انتقالات است که خیلی خونسرد و با احتیاط 
عمل می کند. مساله ای که باعث شد حتی صدای اوسمار هم دربیاید. از این 
یلی در هفته های ابتدایی نیم فصل دوم وقتی از او در  جهت که این مربی برز

مورد خرید های خوب تیمش در زمستان پرسیدند پاسخ داد؛ باشگاه در نقل 
و انتقالات کند عمل کرد. 

   استارت برای اردوی خارجی
یلی از باشگاه پرسپولیس، برگزاری اردوی  یکی از خواسته های مهم سرمربی برز
خارجی بود. در همین راستا این باشگاه به پیشنهاد یکی از کارگزاران کمپی را 
یابی شـــرایط آنجا راهی  در هلند انتخاب کرده و حســـین بادامکی نیز برای ارز
این کشـــور شـــد. معاون ورزشی سرخپوشان بعد از بازگشت از هلند از شرایط 
کمپ معرفی شده ابراز رضایت کرد و در همین راستا باشگاه از روز گذشته به 
اعضای تیمش اعلام کرد که پاسپورت های خود را به زودی در اختیار آنها قرار 
یکنانی هم که تماس  دهنـــد تـــا بـــرای گرفتن ویزا اقدام کنند. در این میان با باز
گرفته نشد، مشخص شد که برای فصل بعد جایی در لیست پرسپولیس ندارند. 

   لیست مورد نظر اوسمار در پرسپولیس
اینکه باشگاه پرسپولیس بعد از جدایی اوسمار آیا قصد دارد همچنان براساس 
لیست مازاد و خرید او اقدام کند یا نه، مشخص نیست. هرچند طرفین بر سر 
یکن را به باشگاه  برخی خرید ها نیز اختلاف نظر داشتند. اما اوسمار نام 5 باز
یکن بزرگســـال  گـــر قرار باشـــد فصل آینده 21 باز پرســـپولیس داد و اعـــلام کـــرد ا
گر لیست بزرگسالان با همان 19  داشته باشند، این نفرات باید جدا شوند اما ا
کید  نفر بسته شود مجبور است فقط سه نفر را کنار بگذارد. ضمن اینکه او تا
اساسی داشت که در خط حمله تحت هر شرایطی باید یک مهاجم خارجی 
کیفیت جهت حضور پرقدرت در لیگ نخبگان آســـیا به خدمت بگیرند.  با
یکن داخلی به اضافه خارجی های شاغل در لیگ  اوسمار همچنین نام 15 باز

یکن قرار بود جذب شـــوند. او  را به باشـــگاه داده اســـت که از این لیســـت 5 باز
یکن را اولویت بندی کرده است. در لیست اوسمار  برای هر پست درواقع سه باز
، مهدی گودرزی،  یکنانی نظیر رامین رضاییان، رضا اسدی، شهریار مغانلو باز
، مهدی لیموچی، محمدحســـین اســـلامی، محمدجواد آزاده،  یونس اکبرپور
، سعید عزت اللهی، علیرضا جهانبخش،  یکاردو آلوز ، ر محمدجواد آقایی پور
، پرســـپولیس  مهـــدی قایـــدی و احمد نوراللهی بودند که باید دید با جدایی او
برای جذب شان اقدام می کند یا ترجیح می دهد به سراغ گزینه های دیگر برود. 

یکنان تحت قرارداد باشگاه های خود هستند.  کثر این باز هرچند ا

   باشگاه منتظر اقدام بانک شهر
شاید دغدغه اصلی هواداران پرسپولیس در شرایط فعلی انتخاب جانشین برای 
اوسمار ویرا باشد اما واقعیت امر این است که مدیریت پرسپولیس قبل از هرچیز 
منتظر روشن شدن وضعیت خودش و اعضای جدید هیات مدیره باشگاه است. 
در همین راستا بانک شهر به عنوان سهامدار عمده قرمزها قصد داشت با برگزاری 
مجمع حداقل یکی دو نماینده خود را به هیات مدیره این باشگاه اضافه کند 
که مدام این موضوع را به تاخیر می اندازد. تا زمانی هم که این اتفاق رخ ندهد، 
باشـــگاه پرســـپولیس نمی داند برای فصل پیش رو چقدر بودجه خواهد داشت 
و ســـقف قرارداد بازیکنانش نیز چقدر خواهد بود. در همین راســـتا تهدیدهای 
اخیر برخی بازیکنان نامدار پرسپولیس مبنی بر جدایی در صورت عدم دریافت 
مطالبات شان در آخر این ماه و موارد اینچنینی را چندان نباید جدی گرفت، از 
این جهت که هدف بیشتر تحت فشار قراردادن بانک شهر است. به هر حال تا 
زمانی که این بانک برنامه های خود را برای پرسپولیس مشخص نکند، اعضای 

هیات مدیره فعلی این باشگاه نمی توانند کار خاصی انجام دهند. 

اردویهلند،بازیکنانمازادقرمزهارامشخصمیکند

هجوم ایجنت ها برای معرفی سرمربی به پرسپولیس
اوسمارلیستخرید15نفرهبهباشگاهدادهبود

نارضایتیتارتارازسرلک

عمری به دنبال بازگشت به پرسپولیس
باشگاه پرسپولیس در نیم فصلی که گذشت مجبور شد محمد عمری 
یکن سرباز به ملوان بفرستد. در این میان  و میلاد سرلک را به عنوان باز
کنش باشگاه  انتقال ســـرلک بی ســـروصدا بود اما جدایی عمری با وا
پرســـپولیس همراه شـــد تا جایی که مدیریت این باشگاه تصمیم به 
یکن گرفت. شـــکایتی که البته پیگیری نشـــد تا  شـــکایت از این باز
یکن بتواند بدون مشـــکل در ملوان بـــه کارش ادامه دهد. اما  ایـــن باز
غیر از میلاد ســـرلک که به دنبال کســـری خدمت و بازگشـــت دوباره 
به پرســـپولیس اســـت، باخبر شـــدیم ممکن است این اتفاق در مورد 
یکن به مسئولان پرسپولیس  عمری هم رخ دهد. گویا نزدیکان این باز
اعلام کرده اند که عمری برای کســـری خدمت اقدام کرده و احتمالا 
در پایان تابســـتان بتواند از ملوان جدا شـــده و به پرســـپولیس برگردد. 
ی اش بگذرد،  درحقیقـــت عمری ســـه مـــاه دیگـــر از خدمت ســـرباز
می توانـــد کارت پایان خدمـــت بگیـــرد. البته این مســـاله هنوز قطعی 
نشده و او همچنان پیگیر کسر خدمتش است. در مورد سرلک نیز 
گفتنی اســـت که مهدی تارتار از عملکرد او در ملوان اصلا رضایت 
نداشـــته و این موضوع را به گوش پرسپولیســـی ها هم رســـانده است. 
از نظر این مربی سرلک در نیم فصل دوم رقابت های لیگ بی انگیزه 
و ناآمـــاده بـــود و به این خاطر نتوانســـت در ملوان جایگاه ثابتی برای 
ی های  پا کند. هرچند ســـرلک در نیم فصل اول هم باز خود دســـت و
چندان خوبی برای پرسپولیس انجام نداد و جدایی اش از این تیم هم 
چندان به ضرر سرخپوشان تمام نشد. در هر صورت بازگشت عمری 
و ســـرلک به پرســـپولیس باعث خواهد شد این باشگاه برای تکمیل 
لیســـت بزرگســـالانش دچار مشکل شود. در این بین عمری می تواند 
امیدوار باشد بدون مشکل نامش در لیست پرسپولیس اضافه شود، 
از این جهت که سازمان لیگ قصد دارد دوباره سهمیه زیر 25 سال را 
به باشگاه ها اضافه کند و در این صورت عمری جزء سهمیه زیر 25 
سال سرخپوشان به حساب خواهد آمد. ضمن اینکه مهدی عبدی 
که  هم می تواند یکی دیگر از این سهمیه های پرسپولیس باشد؛ چرا
احتمال دارد دو یا سه سهمیه زیر 25 سال به باشگاه ها اضافه شود. 

ستارهملیپوشواطرافیانبهیکاندازهپاداشگرفتند!

تقسیم عجیب پاداش ها در یک باشگاه 
یکی از باشـــگاه های فوتبال لیگ برتری در نیم فصل دوم با تغییراتی 
کـــه داشـــت رونـــد پرداخت پاداش هایـــش تغییر کـــرد، مخصوصا در 
هفته های پایانی که پاداش ها به نفری 66 میلیون تومان برای هر برد 
تیـــم هـــم رســـید. درحقیقت بردهای آخر این تیم آنقدر مهم شـــد که 
ی رقم پاداش ها به ســـه برابر رسید. البته نوع تقسیم  در ســـه چهار باز
پاداش ها در ســـه چهار هفته پایانی هم قابل توجه و غیرمعمول بود. 
یکنان اسمی و ملی پوش این تیم باخبر  گر باز آنقدر عجیب که شاید ا
یکن  شـــوند، بـــه این روند اعتراض کننـــد. از این جهت که پاداش باز
یکنان  ملی پوش و تاثیر گذار تیم 66 میلیون تومان بود و رقم آن برای باز
ذخیره و خارج از لیســـت به نیم و یک ســـوم می رســـید، اما برخی از 
یافت کردند! گویا  اطرافیان تیم همان 66 میلیون تومان پاداش را  در
این رقم فقط مختص خود آنها نبوده و بین برخی از اعضای باشگاه 
تقسیم  شده است. شاید بهتر باشد نهاد های نظارتی در این باشگاه 

به این موضوع ورود کرده و لیست پاداش بگیران را بررسی کنند. 

حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

ی اعلام آمادگی کرده و  گذار کتور برای وا چند هفته ای اســـت که باشـــگاه ترا
گذار  ی قطعی به هیـــات فوتبال وا گذار اخیـــرا نیـــز تمـــام امور این باشـــگاه تا وا
ی برای این باشگاه وجود  شده است. با این حال به نظر می رسد هیچ خریدار
ی از وضعیت فعلی مطلع بود و  نـــدارد. از طرفـــی برخی ادعا می کنند که زنـــوز
به نوعی با این کار علاقه مندان به این تیم و مخالفانش را از بی مشتری بودن 
ی علاوه بر اینکه نســـبت به برخی موضع گیری ها  این باشـــگاه مطلع کرد. زنوز
کتور ناراحت بود از طرفی نیز نســـبت به  درخصوص فعالیتش در باشـــگاه ترا
ی  گذار ی گله داشت و با مطرح کردن بحث وا بعضی مشکلات در راه تیم دار
که می دانست در فوتبال  به نوعی، قصد داشت امتیازاتی برای خود بگیرد؛ چرا
ی در فوتبال  یان ده ایران هیچ شرکت یا نهاد خصوصی حاضر به باشگاه دار ز
نیست. از طرفی به نظر می رسد مسئولان دست روی دست گذاشتند تا مشتری 
کتور پیدا شود و به همین دلیل هواداران نگران شرایط تیم شان  برای باشگاه ترا
کتور نه مربی دارد و نه  هستند. فرصت در حال از دست رفتن است و تیم ترا
یکنان مد نظرش آغاز کرده است. به همین دلیل برای  کرات اولیه را با باز مذا
ی با هوشـــنگ نصیرزاده که  گذار اطـــلاع از آخریـــن وضعیت این تیم و روند وا
فعلا همچنان به عنوان مدیرعامل این باشـــگاه باقی مانده گفت وگو کردیم. 

صحبت های او با »فرهیختگان« را در ادامه بخوانید. 

ظاهرا دوباره برگشتید و مدیرعامل تراکتور باقی  ماندید؟
کتور به معنی ادامه مدیرعاملی نیست بلکه تا  ادامه حضور من در باشگاه ترا
پایان هفته که تکلیف باشگاه مشخص شود فعلا در باشگاه حضور دارم. من 
ی کرده و قصد ترک باشگاه را داشتم  از مدت ها قبل وسایل خود را جمع آور
کتور هستم تا در پایان هفته تکلیف این تیم و موضوع  اما فعلا در خدمت ترا

ی باشگاه مشخص شود.  گذار وا

کنون موفق به واگذاری نشـــده اید؟ خریدار نیســـت یا زنوزی چندان میلی  چرا تا
به واگذاری ندارد؟

ی کرده، اما ســـوال من این اســـت آنهایی که  گذار باشـــگاه کـــه بارها اعـــلام وا
ی کار بیاید و شـــرکت ها مســـئولیت  می گفتند کنسرســـیومی از شـــرکت ها رو
تیـــم را برعهـــده بگیرنـــد کجا هســـتند؟ پس چرا این شـــرکت ها حالا که اعلام 
ی کردیـــم اقدام نکرده و پا پیش نمی گذارند؟ آنها که اســـم شـــرکت ها  گـــذار وا
ی می نوشـــتند و حتی از لفظ کنسرســـیوم  گذار را ردیـــف می کردنـــد و بـــرای وا
شـــرکت ها اســـتفاده می کردند چرا حالا پاسخگوی عدم حضور آنها در بحث 

ی نیستند؟ گذار وا

صحبت هایی مبنی بر مخالفت مسئولان استانی و حتی مخالفت شهید مالک 
 رحمتی با فعالیت این باشگاه مطرح است. در این مورد توضیح می دهید؟

حالا که اســـتاندار شـــهید در قید حیات نیست برخی تصور می کنند شرایط 
ی جلوه دهند گویی استاندار شهید با فعالیت  تغییر کرده و می خواهند طور
ی صحبت  این باشگاه مخالف بوده است. اتفاقا شهید مالک رحمتی با زنوز
یم اما سانحه هلی کوپتر شرایط  ی به ملاقات او برو کرده بود و قرار بود من و زنوز
کتور و خودمان را  را تغییر داد. قرار بود در این جلسه ما مشکلات باشگاه ترا
ی رفتار می کنند که انگار اســـتاندار شـــهید نظری  مطرح کنیم اما برخی طور
کتور و  غیر از این داشـــت. درحالی که خود ایشـــان پیگیر وضعیت باشگاه ترا
ی صحبت کرد و قرار  تســـهیل امـــور بـــود. او روز جمعه 2۸ اردیبهشـــت با زنـــوز
کتور را نزد او ببرم که  بود فردای آن روز نامه ای درخصوص شـــروط باشـــگاه ترا

متاسفانه با سانحه هلی کوپتر ملاقات ما نیز لغو شد. 

این نامه حامل چه مسائلی بود و اصلا قرار ملاقات با استاندار در راستای چه 
یزی شده بود؟ اهدافی برنامه ر

ی در تبریز در آن نامه نوشته  مجموعا شش شرط و مشکل برای ادامه تیم دار
ی شروط و مشکلات را نزد شهید مالک  شده بود. قرار بود من شنبه نامه حاو
ی تماس گرفت و از او خواســـت با توجه به ســـفر  رحمتـــی ببـــرم امـــا او با زنـــوز
تی که درخصوص  رئیس جمهور به تبریز ملاقات را به تعویق بیندازد. مشکلا
باشگاه وجود داشت و پیگیری برخی مسائل در امور اقتصاد و دارایی که از 
یافت می کنند و یک ســـری کارهای دیگری که برای  ما مالیات ســـنگینی در
ما به عنوان مشکل وجود داشت و امیدوار بودیم او به نوعی بتواند آنها را برای 
ی جلوه می دهند  ما حل وفصل کند. حالا که اســـتاندار شـــهید نیســـت، طور
یم و  انـــگار او مخالـــف مـــا بـــود. درحالی که خود او به ما گفت بـــه ملاقاتش برو

رودررو درمورد مسائل و مشکلات صحبت کنیم. 
متاسفانه برخی صحبت هایی می کنند که اصلا خلاف واقع است. استاندار 
به خوبی می دانســـت شـــرایط این تیم در تبریز چگونه اســـت. هم از وضعیت 
مالـــک و مســـائل تیـــم باخبـــر بود و هم خواســـته هـــواداران و موقعیـــت آنها را 
می دانست. مالک رحمتی فردی بود که همه این مسائل را تشخیص می داد 
کتور  و تحلیـــل می کـــرد. از این رو فرد بی اطلاعـــی نبود و همه چیز را درمورد ترا

و هوادارانش می دانست. 

آیا در مدتی که تیم را برای واگذاری در اختیار هیات فوتبال قرار دادید خریداری 
پا پیش گذاشته است؟

کتور با مبلغی که در شـــأن این باشـــگاه  ی در حد نام ترا یـــدار کنـــون کـــه خر تا
باشـــد پا پیش نگذاشته اســـت. بیایند و بخشـــی از بار تیم را به دوش بکشند 
ی  قطعـــا ما اســـتقبال می کنیم، اما شـــرایط موجود نشـــان می دهد بـــه جز زنوز
کســـی برای این تیم خرج نمی کند. وقتی کســـی تماســـی هم برای مشارکت در 
کتور نداده اســـت  ی نداشـــته و نامه یا حداقل درخواســـتی در شـــأن ترا گذار وا

برایم سوال ایجاد می شود. 

یعنـــی درخواســـتی مطـــرح شـــده که از دید شـــما در شـــأن تراکتور نبـــوده و به آن 

پاسخ منفی دادید؟
درخواســـتی به آن شـــکل که شـــما تصور می کنید وجود نداشـــت بلکه برخی 
تمـــاس گرفتنـــد و شـــاید ما را مســـخره می کردند و می گفتند آیـــا تیم را مجانی 

به ما می دهید؟

با این تفاســـیر به نظر می رســـد واگذاری منتفی اســـت و زنوزی به کارش ادامه 
می دهد. 

ی ممکن اســـت  گذار گر فرد یا شـــرکت مناســـبی پا پیش بگذارد وا از نظر من ا
یافت کننده باید شرایط این تیم را داشته باشد  ولی موضوع این است که فرد در

و بتواند حداقل ۴۰۰ میلیارد خرج کند و بداند که برگشتی در کار نیست. 

جلســـه پایان هفته در تبریز درخصوص تراکتور تکلیف ادامه همکاری زنوزی 
را مشخص می کند؟

ی برگزار کنند.  ی قرار است مقامات محلی جلسه ای را با زنوز آخر هفته جار
ی مطرح  ی را به طور حضور گـــذار ی در این جلســـه می خواهد وا در واقـــع زنـــوز
کند. قرار نیست کسی پول هنگفتی را برای باشگاه بدون هیچ آورده ای خرج 
کند و هیچ کس به او کمک نکند. متاســـفانه جو بدی هم راه افتاده اســـت. 
تش  ی مشـــکلا ی را دل زده کرده اند. در این جلســـه زنوز این مســـائلند که زنوز
گر بعد از شـــنیدن همه  را مطرح و بعد راهکار و شـــروط خود را ارائه می کند. ا
ی ادامه  ی با زنوز مســـائل پذیرفتند به تیم کمک کنند، احتمال اینکه تیم دار
گر شـــروط پذیرفته نشـــد او ممکن اســـت برای ادامه  پیدا کند وجود دارند اما ا

کارش تجدید نظر کند. 

شما که منکر ضعف های زنوزی نیستید؟ به هر حال او هم ضعف هایی داشت 
که در نتیجه چنین جوی را به وجود آورد. 

ی وجود دارند، پا پیش بگذارنـــد. ما خودمان بحث  گـــر افـــرادی بهتر از زنـــوز ا
ی را مطرح کردیم و از حضور افرادی که توانایی این کار را داشته باشند  گذار وا
ی نیست  استقبال می کنیم. چرا برای خرید تیم اقدام نمی کنند؟ این فقط زنوز
ی افتاده اســـت. دیگر باشـــگاه های خصوصی نیز با همین  گذار که به فکر وا
که بخش خصوصی توان رقابت با  پنجه نرم می کنند؛ چرا مشـــکلات دست و
کنون این رقابت را ادامه دهد  بخش دولتی را ندارد. تنها کســـی که توانســـته تا
ی اســـت. تیـــم ما با هزینه بخش خصوصی در جـــدول جایگاه خوبی به  زنـــوز
دســـت آورد. برخی باشـــگاه ها که دو ســـه برابر ماخرج کردند در همسایگی ما 
قرار گرفتند و هیچ دســـتاوردی نداشـــت. باشـــگاهی بیشتر از ما خرج کرد اما 

در جدول به ما چسبید. 

تیم تان مربی ندارد و با این تفاسیر زمان در حال از دست رفتن است. 
همان طور که وضعیت مربی اســـتقلال و پرســـپولیس هنوز مشـــخص نیست 
وضعیت تراکتور هم همچنان در ابهام است. این طور که ما شنیدیم مطهری از 
سه باشگاه لیگ برتری پیشنهاد سرمربیگری دارد. قراردادش با ما نیز به عنوان 

دســـتیار بود و تمام شـــده اســـت. با این حال ما چون هنوز وضعیت مالکیت 
یم ســـرمربی خود را نیز مشخص نکردیم. از طرفی وقتی مربی  مشـــخصی ندار
یکنان مان  ی از باز کره کنیم. بســـیار یکنی مذا یـــم نمی توانیـــم با هیـــچ باز ندار
که ممکن است مالک  قراردادشـــان تمام شـــده و با آنها صحبتی نکردیم؛ چرا

کره کردیم مدنظر نداشته باشد.  یکنانی را که ما با آنها مذا جدید باز

یکنان پرســـپولیس و ســـپاهان  بـــا ایـــن حال اخبـــاری مبنی بر مذاکره  با برخی باز
مطرح است؟

یکنان جدید نیست و مربوط  گمانه زنی رسانه ها درخصوص مذاکره با برخی باز
به اردیبهشت ماه است و برخی از آنها نیز صحت ندارد. 

هوشنگنصیرزادهدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:وقتیمربینداریمنمیتوانیمباهیچبازیکنیمذاکرهکنیم

کتور تا آخر هفته مشخص می شود تکلیف ترا
برخیامتیازتراکتوررارایگانمیخواستند! میخواهنداستاندارشهیدرامخالفماجلوهدهند

اخبار کوتاه


